



客戶通訊

Customer Notice

客戶通訊

Hong Kong Imports and Exports Classification List (Harmonized System)

Amendments for 2024

The Census and Statistics Department ("C&SD") has announced that the amendments to the Hong Kong Imports and Exports Classification List (Harmonized System) in 2024 will take effect on 1 January 2024. We will perform the necessary HS Code update to our platform for such changes after 31 December 2023. You are reminded to input the correct arrival or departure dates for their shipments as the basis for determining the correct set of HS Codes to be used.

- **Please be reminded to use the 2023 HS Codes in Import and Export Declarations for 2023 shipments which are lodged before 14 January 2024.**
- **From 15 January 2024, the new 2024 HS Codes are required to be used in all declarations regardless of the shipment dates.**

For change details, please refer to the C&SD webpage at:

https://www.censtatd.gov.hk/FileManager/EN/Content_93/HKIECL2024_amendment.pdf

For enquiries, please contact the Commodity Code Enquiry Hotline of the Census and Statistics Department at 3178 8933 or Ge-TS hotline.

香港進出口貨物分類表（協調制度）2024 年之修訂

香港進出口貨物分類表（協調制度）2024 年之修訂將於 2024 年 1 月 1 日起生效。客戶於 2023 年 12 月 31 日以後首次登入軟件時，程序即會自動執行更新協調制度編號的版本。客戶在遞交報關前應查核及準確地填寫貨物抵港或離港的日期，該日期將用作決定報關時所採用之協調制度貨品編號，屆時請客戶注意。

- **在 2023 年內抵港或離港的貨物，並於 2024 年 1 月 14 日或之前遞交的進出口報關均應使用 2023 年協調制度貨品編號。**
- **貨物由 2024 年 1 月 15 日起何時抵港或離港，在遞交報關時必須使用 2024 年協調制度貨品編號。**

有關香港進出口貨物分類表（協調制度）2024 年之修訂，詳情可參閱統計處網頁：

https://www.censtatd.gov.hk/FileManager/EN/Content_93/HKIECL2024_amendment.pdf

如有查詢，請致電統計處貿易分類組貨物編號熱綫 3178 8933 或商貿易客戶服務熱綫。